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INTERPELACJA 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

interpeluję do Pana o wykonanie uchwały Rady Miejskiej Legnicy z dnia 28 grudnia 2015 roku w sprawie 

przygotowania przez Prezydenta Miasta Legnicy projektu uchwały w sprawie zasad i warunków 

sytuowania obiektów małej architektury, tablic reklamowych i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń, 

ich gabarytów, standardów jakościowych oraz rodzajów materiałów budowlanych, z jakich mogą być 

wykonane na terenie miasta Legnicy.  

Zgodnie z informacjami przedstawionymi na sesji Rady Miejskiej Legnicy przez projektantów 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego, po zmianach ustawy, jedyna metodą 

kształtowania estetyki przestrzeni są obecnie wyłącznie ww. uchwały krajobrazowe.  

Nadal stoję na stanowisku, że estetyka przestrzeni publicznej w naszym mieście pozostawia wiele do 

życzenia. Wszechogarniający chaos reklamowy – banery, a nawet plakaty billboardowe, wiszące już po 

kilka lat negatywnie wpływają na odbiór miasta i pogłębiają poczucie brudu oraz nieporządku. 

Uważam, że wzorem innych miast europejskich oraz polskich zadaniem miasta jest uporządkowanie 

tego bałaganu, a Pana jako władzy wykonawczej podjęcie zdecydowanych działań by po 6 latach 

wywiązać się z obowiązku nałożonego przez Radę Miejską Legnicy. Jest to już 3 interpelacja w tej 

sprawie i bardzo proszę o poważne potraktowanie sprawy.  

 

Proszę o wykonanie ww. uchwały i poddanie jej szerokim konsultacją społecznym by uwzględnić głos 

wszystkich interesariuszy.  

 

Z poważaniem, 


